
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
Εκ του πρακτικού της υπ' αριθ. 9/26-3-2013 

συνεδριάσεως του Δημοτικού Συμβουλίου Νάουσας 

 

Αριθμός απόφασης:  118/2013 

Περίληψη: 

Λήψη απόφασης επί αιτήματος του Ν.Π.Δ.Δ. με την επωνυμία «ΚΕΝΤΡΟ ΚΟΙΝΩΝΙΚΗΣ 

ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ ΚΑΙ ΑΛΛΗΛΕΓΓΥΗΣ ΔΗΜΟΥ ΝΑΟΥΣΑΣ», για επιχορήγηση του , για 

την αντιμετώπιση των αναγκών της μισθοδοσίας των ΙΔΑΧ. 

  

Στη Νάουσα και στο Δημοτικό κατάστημα, σήμερα 26
η
  του μηνός Μαρτίου  2013 ημέρα 

Τρίτη  και ώρα 20.00, συνήλθε σε τακτική δημόσια συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο 

Νάουσας ύστερα από τη με αριθμ. πρωτ. 8601/21-3-2013 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου 

που επιδόθηκε σε όλα τα μέλη του Συμβουλίου και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 

άρθρου 67 Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ Α΄ 87). 

Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι σε σύνολο 33 μελών βρέθηκαν 

παρόντα 26 μέλη και ονομαστικά: 

 

  ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΑΠΟΝΤΕΣ 

 Δημοτικοί Σύμβουλοι Δημοτικοί Σύμβουλοι 

 

1. Γκαρνέτας Ιωάννης , Πρόεδρος  1.Λογδανίδης Ευστάθιος                                                                         

2. Τεληγιαννίδης Θεόφιλος, Αντ/δρος 2. Ράλλη Σοφία 

3. Δάγγας Στέλλιος, Γραμματέας                        3. Τζώρτης Βασίλειος 

4. Ιτσκάρα - Θανασούλη Ευδοξία           4. Φουντούλης Γεώργιος 

5. Αδαμίδης Παύλος                                          5. Παρθενόπουλος Ιωάννης  

6. Τσαγκαλίδου - Τσεχελίδου Παρθένα             6. Υφαντίδης Αχιλλεύς 

7. Βασιλείου Γεώργιος                                       7. Παπαϊωάννου Δημήτριος  

8. Γιαννούλης Ιωάννη 

9. Παππάς Χρήστος      

10. Βαδόλας Εμμανουήλ Οι οποίοι δεν προσήλθαν 

11. Παπαδόπουλος Κων/νος   αν και νόμιμα κλήθηκαν        

12. Καρυδά – Μυλωνά Μαρία                    

13. Ηλίας Γεώργιος  

14. Γιάντσης Γεώργιος  

15. Βράντσης Θωμάς       

16. Μαραντίδης Παναγιώτης                                                 

17. Μπουρδάνος Αντώνιος 

18. Χαλκιάς Γεώργιος 

19. Δεληχρήστου – Τσίλη Ευαγγελία          

20. Ιωσηφίδου-Αποστόλου Παναϊλα (Ίλια)  

21. Κελεσίδης Ιωάννης 

22. Παπαθεοδώρου Γεώργιος   

23. Γώγος Βασίλειος 

24. Σέπκας Δημήτριος 

25. Καρτσιούνης Γεώργιος 

26. Λακηνάνος Αγγελάκης   
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ΠΑΡΟΝΤΕΣ:  Πρόεδροι Δημοτικών / Τοπικών Κοινοτήτων 

 

1. Μωϋσίδης Αναστάσιος       Τ.Κ.  ΡΟΔΟΧΩΡΙΟΥ 

2. Αλματζής Χρήστος  Τ.Κ.  ΣΤΕΝΗΜΑΧΟΥ 

 

ΑΠΟΝΤΕΣ:  Πρόεδροι Δημοτικών / Τοπικών Κοινοτήτων 

 

1. Μπαλτατζίδης Σπύρος                                             Δ.Κ.  ΚΟΠΑΝΟΥ  

2. Τσουκαλάς Θωμάς                                                  Δ.Κ.  ΝΑΟΥΣΑΣ 

3. Νησιώτη-Χατζηκαλλινίδου  Πετρούλα                  Τ.Κ.  ΑΓΓΕΛΟΧΩΡΙΟΥ 

4. Πασχούλας Βασίλειος   Τ.Κ.  ΑΡΚΟΧΩΡΙΟΥ 

5. Φανιάδης Θεόδωρος                                                Τ.Κ.  ΓΙΑΝΝΑΚΟΧΩΡΙΟΥ 

6. Αντωνίου – Μάμαλη Μαρία       Τ.Κ.  ΕΠΙΣΚΟΠΗΣ 

7. Τσαλίλη-Θεοδωρίδου Χριστίνα               Τ.Κ.  ΖΕΡΒΟΧΩΡΙΟΥ 

8. Τομπουλίδου-Αλιτζανίδου Ζωγράφα (Φούλη)        Τ.Κ.  ΛΕΥΚΑΔΙΩΝ  

9. Τσαπακίδης Χαράλαμπος                                        Τ.Κ.  ΜΑΡΙΝΑΣ 

10. Διάκογλου Νικόλαος   Τ.Κ.  ΜΟΝΟΣΠΙΤΩΝ 

11. Πρόϊος Χρήστος     Τ.Κ.  ΠΟΛΥΠΛΑΤΑΝΟΥ 

12. Γεωργιάδης Σταύρος     Τ.Κ.  ΧΑΡΙΕΣΣΑΣ 
 

Ο Δήμαρχος κ. Αναστάσιος Καραμπατζός προσκλήθηκε και παρίσταται στη συνεδρίαση.  

Στη συνεδρίαση παρευρίσκεται και η κ. Λύτη Καλλιόπη υπάλληλος του Δήμου για την 

τήρηση των πρακτικών.  

Ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και εισηγούμενος το 10
ο
 θέμα της 

ημερήσιας διάταξης το λόγο έδωσε στην κ. Ιτσκάρα-Θανασούλη Ευδοξία , Πρόεδρο του 

Ν.Π.Δ.Δ. με την επωνυμία  «ΚΕΝΤΡΟ ΚΟΙΝΩΝΙΚΗΣ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ ΚΑΙ ΑΛΛΗΛΕΓΓΥΗΣ  

ΔΗΜΟΥ ΝΑΟΥΣΑΣ», η οποία έθεσε υπόψη του Συμβουλίου την υπ' αριθμ.  25/2013  απόφαση 

του διοικητικού συμβουλίου  του  παραπάνω Ν.Π.Δ.Δ. για κατάθεση ή μη αίτησης του Ν.Π. προς 

το Δ. Νάουσας για επιχορήγηση του , με σκοπό την αντιμετώπιση των αυξημένων αναγκών του 

για μισθοδοσία του Ι.Δ.Α.Χ. προσωπικού. 

 

    H Πρόεδρος ανέφερε πως:  

    Με την υπ’ αρ. 105/2012 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου Νάουσας 
(Φ.Ε.Κ. 1801/Β΄/8-6-2012) λύθηκε η «Κοινωφελής Επιχείρηση Πολιτισμού, 
Αθλητισμού & Περιβάλλοντος Δήμου Νάουσας» και ταυτόχρονα στο Ν.Π.Δ.Δ. του 
Δ.Νάουσας με την επωνυμία «Κέντρο Κοινωνικής Προστασίας και Αλληλεγγύης 
Δήμου Νάουσας» μεταβιβάστηκε τμήμα των αρμοδιοτήτων της. 
    Με την υπ’ αρ. 235/2012 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου Νάουσας 
μεταφέρθηκε το προσωπικό της Κ.Ε.Π.Α.Π. στο Δ.Νάουσας και στο Ν.Π.Δ.Δ. του 
Δήμου (35 υπάλληλοι Ι.Δ.Ο.Χ. και 2 υπάλληλοι Ι.Δ.Α.Χ.). 
    Το Ν.Π.Δ.Δ. του Δήμου με την υπ’ αρ. 45/2012 απόφαση του Διοικητικού 
Συμβουλίου του, αποδέχτηκε το μεταφερόμενο προσωπικό και ενέκρινε τη σύσταση 
προσωρινών προσωποπαγών θέσεων για την κατάταξή του (35 υπάλληλοι Ι.Δ.Ο.Χ. 
και 2 υπάλληλοι Ι.Δ.Α.Χ.). 
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    Ο Γενικός Γραμματέας της Αποκεντρωμένης Διοίκησης Μακεδονίας – Θράκης 
με την υπ’ αρ. 8484/2012 απόφασή του  (Φ.Ε.Κ. 2371/Β΄/24-8-2012) ενέκρινε τη 
μεταφορά του προσωπικού της Κ.Ε.Π.Α.Π. στο Δ.Νάουσας και στο Ν.Π.Δ.Δ. του 
Δήμου και τη σύσταση προσωρινών προσωποπαγών θέσεων (36 υπάλληλοι Ι.Δ.Ο.Χ. 
και 1 υπάλληλος Ι.Δ.Α.Χ.). 
    Κατόπιν αυτών οι υπηρεσίες του Ν.Π.Δ.Δ. του Δήμου, προχώρησαν στις 
απαιτούμενες ενέργειες για την ομαλή διεξαγωγή της μισθοδοσίας των 
μεταφερόμενων υπαλλήλων (Βεβαίωση εγκ/σης και ανάληψης υπηρεσίας, απογραφή 
του μεταφερόμενου προσωπικού στην κατάλληλη βάση δεδομένων, σύναψη των 
απαιτούμενων συμβάσεων κ.ο.κ.). 
    Παρόλα αυτά 9 (εννέα) εκ των μεταφερόμενων υπαλλήλων Ι.Δ.Ο.Χ. αρνήθηκαν να 
υπογράψουν τις συμβάσεις, που καταρτίστηκαν με βάση την υπ’ αρ. 8484/2012 
απόφασή του Γενικού Γραμματέα της Αποκεντρωμένης Διοίκησης Μακεδονίας – 
Θράκης, αναφέροντάς μας ότι ως υπάλληλοι της Κ.Ε.Δ.Η.Π.Ο.Ν. υπέγραψαν 
συμβάσεις εργασίας ως υπάλληλοι Ι.Δ.Α.Χ. στις 26/03/2012. 
    Οι συγκεκριμένοι υπάλληλοι εδράζουν τις αντιρρήσεις τους στις διατάξεις της παρ. 
7 του άρ. 109 του Ν.3852/2010, όπως προστέθηκαν με την παρ. 6 του άρ. 26 του 
Ν.3938/2011, στις οποίες αναγράφεται: 
«7. Σε περίπτωση λύσης κοινωφελούς επιχείρησης ή Δ.Ε.Υ.Α. και ανάληψης των 
δραστηριοτήτων της από τον οικείο Δήμο ή από Ν.Π.Δ.Δ. αυτού, το προσωπικό με σχέση 
εργασίας Ιδιωτικού Δικαίου Αορίστου και Ορισμένου Χρόνου μεταφέρεται στον αντίστοιχο 
φορέα με την ίδια σχέση εργασίας, ύστερα από απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου. 
Συμβάσεις έργου που έχουν συναφθεί από τις επιχειρήσεις που λύονται εκτελούνται από τον 
αντίστοιχο φορέα άσκησης των σχετικών αρμοδιοτήτων» 
    Κατόπιν αυτών το Δημοτικό Συμβούλιο Νάουσας με την υπ’ αρ. 7/2013 
απόφασή του, τροποποίησε σχετικά την 235/2012 απόφασή του, όσον αφορά τη 
σχέση εργασίας των 9 προαναφερόμενων υπαλλήλων, μετατρέποντάς την από 
σύμβαση ορισμένου σε αορίστου χρόνου. 
   Επειδή επίκειται από στιγμή σε στιγμή η δημοσίευση στο Φ.Ε.Κ. της 
προηγούμενης απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου, η οποία θα επιφέρει πρόσθετη 
οικονομική επιβάρυνση στο Ν.Π. περίπου 160.000,00 € ετησίως (εξαιτίας της 
ανελαστικής δαπάνης μισθοδοσίας των νέων Ι.Δ.Α.Χ. υπαλλήλων) 
 

Εισηγούμαι 
    Την κατάθεση αίτησης του Ν.Π. προς το Δ.Νάουσας για  επιπλέον επιχορήγησή 
με 160.000,00 € ετησίως, με σκοπό την αντιμετώπιση των αυξημένων αναγκών του 
για μισθοδοσία του Ι.Δ.Α.Χ. προσωπικού του. 
 

ΙΤΣΚΑΡΑ: Για να μην έχετε πολλές απορίες θα προσπαθήσω να είμαι σύντομη μεν αλλά 

αρκετά περιεκτική. Το Νομικό πρόσωπο Κέντρο Κοινωνικής Προστασίας και Αλληλεγγύης 
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ξεκίνησε την λειτουργία του με το ΦΕΚ σύστασης 981 /25-5-2011 και στη συστατική του πράξη 

λειτουργίας του είχε το ποσό της επιχορήγησης από τον Δήμο Νάουσας στα 2.000.000 ευρώ  και 

τα οποία ο Δήμος έχει υποχρέωση να τα καταβάλει βάσει του άρθρου 158 όπως το ίδιο του 

Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων, όπως αυτό έχει τροποποιηθεί στο 4038 /2012 . Δηλαδή ούτως ή 

άλλως ο Δήμος  Νάουσας είχε υποχρέωσει και έχει υποχρέωσει να καταβάλει στο Νομικό 

πρόσωπο 2.000.000 ευρώ ετησίως για την λειτουργία του βάσει της συστατικής του πράξης. Στον 

προυπολογισμό του 2012 ο Δήμος αποφάσισε να μας επιχορηγήσει με το ποσό του 1.200.000 

ευρώ δηλαδή 100.000 ευρώ ετησίως , ποσό το οποίο ήταν οριακό για την λειτουργία του νομικού 

προσώπου , στην πορεία όμως λόγω και της μείωσης των ΚΑΠ τον Ιούλιο μήνα το ποσό αυτό 

κατέβηκε και άλλο στις 80.000 ευρώ  μηνιαίως.  Τώρα στην παροχή οδηγιών για την κατάρτηση 

του προυπολογισμού του 2013 εγράφουμε κατά προτεραιότητα και σύμφωνα με το 3473 τις 

υποχρεωτικές δαπάνες.  Οι υποχρεωτικές δαπάνες όπως προείπα ήταν τα 2.000.000 ευρώ παρόλα 

αυτά όμως ο Δήμος , μας υπέβαλε , μας υπέδειξε , μας υποχρέωσε όπως θέλετε πάρτε το να 

εγγράψουμε στον προυπολογισμό μας , όπως αυτός είχε εγγράψει στον προυπολογισμό του το 

ποσό των 1.040.000 ευρώ . Για την κατάρτηση και του δικού μας προυπολογισμού πιέσαμε προς 

τα κάτω , πιέσαμε όσο μπορούσαμε να βγεί , πραγματικά σε επικινδυνο σημείο , κάτι το οποίο 

όμως πραγματικά δεν βγαίνει και δεν φτάνουν αυτά, πριν από μία εβδομάδα ήρθε με μια 

απόφαση η οικονομική υπηρεσία του Δήμου να μειώσει και κατά 60.000 ευρώ τα οποία θα μας 

τα κρατούσε κατά δόσεις ανα μήνα, γιατι ήταν ένα ποσό το οποίο είχε προυπολογίσει το 2012 το 

αποτελεσμα είναι:  σε ένα Νομικό πρόσωπο όπου ήρθαν επιπρόσθετες αρμοδιότητες , όπως όλοι 

γνωρίζεται ηρθαν 3 ατομα από τα ΚΒΑΠ  ΜΕΑ και όλες οι αρμοδιότητες του ΚΒΑΠ , 8 άτομα 

από τα ΚΒΑΠ ΜΕΑ , 3 άτομα από τα ΚΒΑΠ , 4 άτομα στο ΚΗΦΗ  μιλάω για προσωπικό , 13 

άτομα από τις μονάδες  κοινωνικής μέριμνας και από το βοήθεια στο σπίτι, 6 άτομα από τους 

βρεφονηπιακούς σταθμούς και 2 άτομα από τη διοίκηση, σύνολο 36 άτομα να μην μπορούμε να 

πληρώσουμε την μισθοδοσία τους . Σήμερα από τον Αύγουστο πληρώνονται κανονικά μόνο 10 

άτομα από τα διάφορα προγράμματα γιατί έχουν απεμπλακεί από την Επίτροπο και από όλες τις 

διαδικασίες με ΦΕΚ  κανονικά χωρίς να έχουμε πάρει ούτε μία. Δηλαδή αυτό στοιχίζει περίπου 

15.000 ευρώ στο Νομικό πρόσωπο . Εξάλου θα τα φέρουμε και στο απολογισμό παρόλα αυτά 

όμως θέλω να στοιχειοθετήσω το αίτημα μας. Στο Νομικό πρόσωπο ήρθαν χρήματα μόνο για το 

ΚΗΦΗ τα ξέρει πολύ καλά ο κ. Ηλίας αυτά που λέω, δύο φορές από 35.000 και έχουμε 

αποπληρώσει το προσωπικό του ΚΗΦΗ μέχρι και τον Δεκέμβριο μήνα . Εκ των υστέρων δεν 

υπάρχει καμία σύμβαση και στέκομαι εδώ να σας πω το παράλογο της πολιτείας όπου σήμερα 

ήρθε εγγραφο να κάνουμε συμβάσεις από 1-1-13 δηλαδή για ένα πρόγραμμα το οποίο είχε 

σταματήσει , το αποπληρώσαμε δεν ξέραμε αν έπρεπε να συνεχιστεί παρόλα αυτά τα παιδιά 

ερχότανε χωρίς να έχουν συμβασιοποιήσει τίποτε ,ήρθε σύμβαση να κάνουμε μέχρι 31 Ιούλιου 

του 2013, από 1-1-13 δεν έχουμε πάρει τίποτα , τίποτα , τίποτα για το βοήθεια στο σπίτι , για 

τους βρεφονηπιακούς, για τις μονάδες κοινωνικής μέριμνας για τα ΚΒΑΠ για τα ΚΒΑΠ ΜΕΑ 

παρόλα αυτά όμως πληρώνει το Νομικό πρόσωπο την μισθοδοσία των 10 υπαλλήλων σας είπα 

κανονικά , πληρώνει τα τέλη κυκλοφορίας , την βενζίνη των αυτοκινήτων , ότι έχουν και 

χρειάζονται σαν αναλώσιμα , όπως γνωριζεται πάρα πολύ καλά ρεύμα,  πετρέλαιο και επίσης 

σήμερα ήρθε και το ΦΕΚ του διορισμού των 9 ατόμων που είχαμε αποφασίσει εδώ στο Δημοτικό 

Συμβούλιο , των αορίστου, με τον αριθμό φύλλο 563 που έχει δημοσιευθεί στις 11/3/2013 με το 

ποσό των 160.000 ευρώ . Θέλω να προλάβω τις ερωτήσεις , των 160.000 ευρώ ετησίως. Επίσης 

έχουμε πληρώσει για εγγυητικές επιστολές 8.848,00 , και άλλες 16.651 για την συνέχιση των 

προγραμμάτων είναι απόφαση και του συμβουλίου διοίκησης των νομικών πρόσώπων αλλά και 

του δημοτικού συμβουλίου να συνεχίσουμε τα προγράμματα και  νομιζω ανάγκη και της πόλης 

μας  . Επίσης με το 4057 η μη απόδοση στο ΙΚΑ λέει ότι ο Πρόεδρος έχει ποινικές ευθύνες ο 

πρόεδρος και ο διευθυντής του Νομικού προσώπου, όπου εμείς σήμερα χρωστάμε ουκ ολίγο 
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ΙΚΑ. Δηλαδη αυτή την στιγμή με ένα ντου στο ΙΚΑ είμαστε τελειωμένοι όλοι και γνωρίζεται 

πολύ καλά και την υπαλληλική σχέση που έχουμε όλοι μας . Σήμερα στο πρωτο θέμα ζητάμε 

160.000 ευρώ γιατί τόσες είχαμε γράψει και στην αποφαση του Δημοτικού Συμβουλίου για την 

συνέχισει των 9 ατόμων αορίστου χρόνου , γιατί αυτοί πλέον θεωρούνται μόνιμοι υπάλληλοι και 

φυσικά δεν έχουμε υπολογίσει τα πρόστιμα και τις προσαυξήσεις από το ΙΚΑ σε συτό το ποσό, 

γιατι τότε  υπολογίζαμε μηνιαία  και περνάω και στο δεύτερο θέμα τα μηνιαία έξοδα του 

νομικού προσώπου όπως ακριβώς σας τα έχουμε δόσει στο ΦΕΚ ,αν θέλετε μπορώ να σας , όχι 

στο ΦΕΚ στην απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου είναι και αρκετά πιεσμένα και πραγματικά ,   

62.169 κόστος για την μισθοδοσία των παλαιών μονίμων , 11.980 το κόστος για την μισθοδοσία 

των ΙΔΑΧ , 10.000 για τα τρόφιμα , όλα τα στοιχεία τα έχω στο φάκελλο μου αν κάποιος θέλει 

να τα δει , είναι ένας μέσος όρος των μηνών , 7.395 για το πετρέλαιο , 1350 για τα ενοίκια του 

ΚΑΠΗ , 8.970 καθαριότητα των κτιρίων , έχουμε μονάχα 10 παιδικούς σταθμούς , φανταστείται 

και πόσα είναι και τα υπόλοιπα , 3. 636 ΟΤΕ , ΔΕΗ,  ΔΕΥΑΝ , 1000 είναι συντήρηση του 

λογισμικού , τα σύνολο όλων αυτών είναι 115.000 ευρώ , εμείς δεν ζητάμε τίποτα δεν ζητάμε το 

ΦΕΚ της σύστασης που είανι  τα 2.000.000 ευρώ ζητάμε 1.380.000 με μια μικρή τροποποίηση 

και ούτε ήταν απαραίτητη αυτή η απόφαση του δημοτικού συμβουλίου σήμερα θα μπορούσε 

κάλλιστα η οικονομική υπηρεσία να κάνει μια τροποποίηση του προυπολογισμού του γιατί όπως 

μας είπε και η Επίτροπος του Ελεγκτικού συνεδρίου και η Περιφέρεια που μας ελεγχει κάτω από 

το ΦΕΚ της σύστασης μας μπορεί να μας δώσει το ποσό που δικαιούμαστε ο Δήμος και εδώ 

τελειώνω θα πρέπει να υπολογίσουμε ότι κάποια χρήματα έδινε πάντα ο Δήμος για την 

λειτουργία των προγραμματων της ΚΕΔΗΠΟΝ που νομίζω ότι αυτή την στιγμή δεν τα δίνει και 

στην παρούσα απόφαση και στον τρόπο που την εισηγούμαι η ίδιες οι οικονομικές υπηρεσίες του 

Δήμου μας προέτρεψαν να την παρουμε έτσι για να μπορέσουν να είναι καλυμένοι και οι 

υπάλληλοι. 

  ΓΚΑΡΝΕΤΑΣ: Ερωτήσεις  

ΙΩΣΗΦΙΔΟΥ: Εγώ αυτό που θέλω να επισημάνω είναι ότι τον προηγούμενο μήνα φέρατε εδώ 

τον προυπολογισμό και τον ψηφίσαμε όπως τον φέρατε τον προυπολογισμό πρωτα-πρωτα, έκανα 

κάποιες ερωτήσεις που δεν μας τις έχετε απαντήσει ακόμα , είναι πόσα άτομα εξυπηρετείται στον 

ένα και πόσα στον άλλο τομέα και πως διανέμονται τα χρήματα, αυτά δεν τα έχουμε απαντήσει, 

δηλαδή  πόσα είναι τα νήπια ; και πόσοι είναι οι ηλικιωμένοι ; και πόσο είναι το ένα ποσό και 

πόσο είναι το άλλο, αυτό το περιμένω να μου το απαντήσετε και πρέπει να το κάνουμε να 

ξέρουμε τι είναι το αποτέλεσμα από αυτά μόνο χρήματα ακούμε να ξέρουμε και το αποτέλεσμα 

γιατί  και τι άνθρωποι μετράνε και το 2
ο
 είναι ότι εμείς δεν ξέρουμε τίποτα έχουμε καλή πίστη 

έρχεστε εδώ μας φέρνετε  τον προυπολογισμό τον ψηφίζουμε . Τώρα όταν σε ένα μήνα μας 

φέρνεται ένα προυπολογισμό άρδην και ξέρετε ότι δεν φτάνουν κ.τ.λ.,  κ.τ.λ. δεν στέκεται αυτό 

το πράγμα , τώρα μας βάζετε , τώρα δεν θα τον ψηφίσουμε και δεν  πρέπει να το ψηφίσουμε διότι 

δεν τον είχατε λογαριάσει καλά, και τονα και το άλλο και 3.000 γιατί δεν ήταν αυτές οι 3.000 και 

τόνα και το άλλο και τις κοπέλες έχει τόσο καιρό που τις είχαμε πάρει και αυτό ακόμη το ξέραμε 

αλλά και όλα τα υπόλοιπα , δεν κάτσαμε ποτέ να δούμε μέσα καλή τι πίστη είπαμε τα μετρήσατε 

τα λογαριάσατε και μας ζητάτε πόσα ναι να τα πάρετε όσα έχετε λογαριάσει ,δεν μπορεί όμως 

κάθε εβδομάδα να μας λέτε αααα  αυτό το είχαμε ξεχάσει , τώρα πιστεύω ότι δεν θα σας το 

ψηφίσουμε γιατί πλέον για να δούμε μήπως αν σε κανα μήνα αλλάξετε πάλι γνώμη και πείτε να 

και κάτι άλλο βγήκε που δεν το είχατε λογαριάσει και επιπλέον αυτό που περιμένω έχει  ουσία 

διότι θέλουμε να ξέρουμε το ποσό και τα άτομα που εξυπηρετούνται , ευχαριστώ. 

ΓΩΓΟΣ: Είπατε ότι η πηγή χρηματοδότησης είναι ο Δήμος κατεξοχήν , διαθέτει 2.000.000 ο 

Δήμος και τα κατανέμει  ανάλογα σε πολλούς τομείς , δεν ξέρω πόσοι είναι αυτοί, ναι πέντε είναι 
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αυτοί . Που σημαίνει αυτό αφού έχετε πρόβλημα τώρα δεν έχει γίνει ορθολογική κατανομή των 

χρημάτων αυτών , μπορεί κάπου να μην χρειάζεται χρήματα . 

ΓΚΑΡΝΕΤΑΣ: Η ερώτηση ποια είναι συγκεκριμένα στην κ. Ιτσκάρα. 

ΓΩΓΟΣ: Εγώ θέλω να ρωτήσω ότι δεν υπάρχουν άλλες πηγές εσόδων δηλαδή από τα παιδιά δεν 

παίρνονται κάποια λεφτά ή και προχθές είπα ότι για το πετρέλαιο εκεί γράφετε ότι έχετε μηνιαία 

έξοδα 7 πόσα  8 χιλιάρικα βάλατε , λοιπόν θέλω να ρωτήσω το πετρέλαιο έιναι το χειμώνα το 

καλοκαίρι δεν έχει, εσείς όμως ζητάτε και ένα στάνταρ ποσό λοιπόν , θα ήθελα να μου πείτε η 

κανετε είχα πει προχθές ότι κάποια ΚΑΠΗ λειτουργούν εκτός ωραρίου εργασίας , λειτουργίας, 

που σημαίνει αυτό δαπάνη σε πετρέλαιο , σε ρεύμα και τα ανάλογα έτσι εκεί πρέπει να κάνετε 

μείωση αυτών των δαπάνων ώστε να μπορέσετε να βγάλετε τον προυόλογισμό σας , πάντος έχει 

δίκαιο η κ.Ιωσηφίδου δεν μπορεί πριν ένα μήνα να μας φέρνεται τον προυπολογισμό εδώ και 

τώρα μας ζητάτε αμέσως τροποποίηση και μάλιστα αυξημένη τόσο , με τόσες χιλιάδες ευρώ 

επιφυλασόμαστε και με τις απαντήσεις που θα μας δόσετε τι θα ψηφίσουμε . 

ΚΑΡΤΣΙΟΥΝΗΣ: Εμείς δεν ψηφίζουμε το θέμα αυτό με την .. όπως και δεν ψηφίσαμε τον 

προυπολογισμό γενικά για αυτό το θέμα και ένας λόγος παραπάνω πιστεύουμε ότι όλοι αυτοί οι 

ποροι πρέπει να έρχονται από Κυβέρνηση , κρατικοί πόροι και όχι να επιβαρύνονται οι Δήμοι , ο 

οποίος Δήμος θα αναγκαστεί όπως έβαλε ήδη τροφεία , να βάλει τροφεία και μάλιστα να τα 

αυξήσει αυτά τα τροφεία, για αυτό εμείς δεν θα το ψηφίσουμε γιατί πιστεύουμε ότι αυτό είναι , 

ξεκινάει με αυτό και θα προχωρήσουμε δηλαδή σε να αναγκάζονται οι γονείς να πληρώνουν για 

να στέλνουν τα παιδιά τους στους βρεφονηπιακούς σταθμούς. 

ΛΑΚΗΝΑΝΟΣ: κ. Πρόεδρε η σημερινή συζήτηση είναι η αρχή της τελικής πράξης μιας 

χρεωκοπημένης πολιτικής  κατά την άποψη μου, ζημιωγόνας για τα λαϊκά στρώματα που αφορα 

της προνιακές δομές και βέβαια και τους βρεφονηπιακούς σταθμούς , δομές που χρόνια τώρα 

στηρίζονται είτε σε προγράμματα της Ευρωπαϊκής Ενωσης που έχουν ημερομηνία ληξης και 

αυτό ήταν σχεδιασμένο , είτε στον μη καθολικό χαρακτήρα τους όπως εν προκειμένο 

προσφέροντας υπηρεσίες με όρους και προυποθέσεις στους βρεφονιαπηακούς δεν έχουν όλοι 

δικαίωμα πρόσβασης στους βρεφονηπιακούς μια πολιτική που εξαγγέλθηκε κατά βάση από το 

1998 υλοποιείθηκε πιστά από την κεντρική εξουσία και βέβαια και την Τοπική αυτοδιοίκηση 

όπως και την παρούσα τοπική αυτοδιοίκηση . Εμείς καταρχήν να συμφωνήσουμε ότι το κόστος 

λειτουργίας είναι πάνω κάτω όπως μας παρουσιαζεται σήμερα ακόμα και αυτό να το δεχτούμε το 

ζήτημα είναι όμως κυρίως εδώ η χρηματοδότηση και διότι τα τελευταία χρόνια το γωνρίζουμε 

όλοι έχουμε γίνει κουραστικοί περάσανε αρμοδιότητες του Δήμου χωρίς εξασφαλισμένους 

πόρους και εδώ είναι η αιτία όλου του κακού . Υποτέθειται ότι προβλέπονταν από το 2005 με 

2006 με την ενοποίηση η λειτουργία τους να χρηματοδοτείται από τις ΚΑΠ , ωστόσο όμως οι 

ΚΑΠ μειώθηκαν , καλούμαστε λοιπόν εμείς να κλείσουμε αυτό το χρηματοδοτικό κενό , αυτό οι 

ΚΑΠ έχουν φτάσει γύρω στα πέντε  εκατομμύρια  εκ των οποίων δύο μπορεί να προβλέπονταν 

και σήμερα η κατανομή σύμφωνα με τα σημερινά δεδομένα είναι γύρω στο ένα εκατομύριο . Τα 

σενάρια λοιπόν έτσι όπως διαμορφώνεται σημερα η κατασταση είναι συγκεκριμένα , είτε ο 

Δήμος να μειώσει τους ΚΑΠ τους δικούς του από άλλους τομείς προκειμλένου να μεταφερθούν 

πόροι στο Νομικό πρόσωπο , είτε να αντλήσει τα ανάλογα κονδύλια με φόρους από τους δημότες 

, είτε να δανειστεί αδύνατον βεβαια κάτω από τις σημερινές συνθήκες , είτε να αυξήσει τα 

τροφεία στους παιδικούς σταθμούς που προβλέπεται για αυτό τον λόγο εξάλλου και βεβαια το 

οδυνηρότερο στο τέλος είναι να κλείσει τους βρεοφονηπιακούς . Εγώ πιστεύω ότι ακριβώς αυτός 

είναι ο στόχος να κλείσουν οι βρεφονηπιακοί έτσι ώστε αυτές εδώ πέρα οι υπηρεσίες στο τέλος 

να ιδιωτικοποιηθούνε.   Διοτι μπορεί σήμερα να ψηφιστεί εδώ πέρα μέσα και να βρεθεί μια 

προσωρινή λύση , αυριο όμως το ίδιο πρόβλημα θα διογκωθεί ειδικά αν μειωθούν και άλλο οι 

πόροι ή αν αυξηθεί και άλλο το προσωπικό στους βρεφονηπιακούς . Εμείς δεν βάζουμε την 
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σφραγίδα μας σε μια χρεοκοπημένη πολιτική που έγινε με την συνευθύνη όλα αυτά εδώ πέρα, 

όλα αυτά τα χρόνια , είμαστε εδώ στην σκηνή για να ζητήσουμε καθολική προσχολική αγωγή 

χωρίς όρους και προυποθέσεις και βέβαια με γενναια  χρηματική  χρηματοδότηση διότι χρήματα 

από τις ΚΑΠ περισεύουνε ή μάλλον δεν δύνονται για να υπάρχουνε χρήματα για να δοθούνε σε 

μεγαλοιδιώτες σε διάφορα μονοπώλια σε διάφορα προγράμματα και βεβαια για να ξεπληρώσουν 

τα δανεικα ,δηλαδή για  στους τοκογλύφους . 

ΚΑΡΥΔΑ: Σέβομαι την τοποθέτηση του κ. Λακηνάνου και εκπροσώπου της ΛΑΣ αλλά και ως 

μέλος του Δ.Σ. του Νομικού προσώπου , αλλά προβληματίζομαι με την έννοια ότι σύμφωνα με 

αυτή την λογική ήδη θα έπρεπε να έχουμε κλείσει τα πάντα , να μην λειτουργεί τίποτα . 

Επαναλαμβάνω σέβομαι αυτά που λέει αλλά θεωρώ επίσης ότι με όσα δεδομένα έχουμε θα 

πρέπει να παλαίψουμε και να συνεχίσουμε  να λειτουργούμε . Η πρόεδρος παρουσίασε 

αναλυτικότατα παρόλο που ένδεχεται να κουραστήκατε με τους αριθμούς , είναι όμως πάρα πολύ 

σημαντικοί δυστυχώς οι αριθμοί στις ημέρες μας , γιατί αυτοί κακώς κατεμε καθορίζουν και τις 

πολιτικές μας . Για να έρθει αυτή η εισήγηση στο δημοτικό συμβούλιο σημαίνει ότι υπάρχει πολύ 

μεγάλη αναγκαιότητα και ο προυπολογισμός δεν έγινε πρόχειρα , οι υπάλληλοι που εργάζονται 

στον οικονομικό τομέα του Νομικού προσώπου και πολύ μεγάλη εμπειρία έχουν και 

συνεργάστηκαν άψογα με την οικονομική υπηρεσία του Δήμου . Αρα έγινε ένας προυπολογισμός 

με βάσει τις ανάγκες του νομικού προσώπου , όμως υποχρηματοδοτήθηκε το νομικό πρόσωπο 

και το εξήγησε η πρόεδρος και επίσης η μονιμοποίηση κ. Λακηνάνο των υπαλλήλων για το οποιο 

αγωνίζεστε και υπερθεματίζουμε και εμείς σαφώς είναι παρα πολύ σημαντική και έχει εκτοξεύσει 

τον προυπολογισμό σε παραπάνω ύψος . Μάλλον δεν δόθηκε η προσοχή η αρμόζουσα εις τους 

αριθμούς και θεωρώ ότι έιναι απαραίτητο να το ψηφίσουμε αν θέλουμε  με τα σημερινά 

δεδομένα τα μικρότερα και λιγότερα φυσικά να συνεχίσουμε να λειτουργεί το νομικό πρόσωπο . 

Οσον αφορά τώρα τους αριθμούς για τους οποίους εγινε ερώτηση είχα πεί και στο προηγούμενο 

δημοτικό Συμβούλιο πόσα ακριβώς είναι τα μέλη των ΚΑΠΗ πόσα ακριβώς ΚΑΠΗ  υπάρχουν 

δεν χρειάζεται να το επαναλάβω θεωρώ ότι είναι άμεση αναγκη ενίσχυσης του προυπολογισμού 

του νομικού προσώπου . 

ΙΤΣΚΑΡΑ: Εγώ θέλω να απαντήσω σε όλα αυτά που άκουσα και κυρίως στην κ. Ιωσηφίδου ότι 

καταρχάς έχετε εκπρόσωπο έδω στο νομικό πρόσωπο και νομίζω ότι μπορείται να μάθετε. 

ΙΩΣΗΦΙΔΟΥ: Για αυτό το ψηφίσαμε την άλλη την φορά επειδή ήταν ο εκπρόσωπος μας και το 

ψήφισε και αυτός .  Ναι αλλά δεν μπορούμε να αλλάζουμε τα δεδομένα κάθε εβδομάδα. 

ΙΤΚΣΑΡΑ: Επίσης όσον αφορά τα στοιχεία που ζητήσατε νομίζω ότι είχατε πάρει επαρκής 

απαντήσεις στο προηγούμενο συμβούλιο παρόλα αυτά μπορούμε να σας ετοιμάσουμε και 

εγγράφως αυτά που θέλετε για να τα έχετε και να τα βλέπετε. Οσον αφορά τον κ. Γώγο που 

ρώτησε για τις πηγές εσόδων κατεξοχήν είναι ο Δήμος και η επιχορήγηση από τους ΚΑΠ , όπου 

ο Δήμος υποχρεούται , όταν έρχεται η επιχορήγηση στον Δήμο , αναφέρει ρητώς ότι αφορά και 

τους χώρους αθλησης και τους βρεφονηπιακούς σταθμούς και τα ΚΑΠΗ δηλαδή τα αναφερει και 

μάλιστα στην συγκεκριμένη αναφέρει και αυτούς που μονομοποιήθηκαν με αυτό το Προεδρικό 

διαταγμα 164 με τον Νόμο του Παυλόπουλου . Δηλαδή ενδεχόμενα και ο Δήμος να επιχορηγηθεί 

για αυτά τα 9 άτομα , ακόμα για να μπορέσει να μας επιχορηγήσει, όπως το ίδιο θα γίνει και με 

τα ΚΗΦΗ. Οσον αφορά και πηγή εσόδων που είναι τα τροφεία έχουμε 3.000 περίπου το μήνα , 

είναι εγγεγραμμένα στον προυπολογισμό μας 35.000 ευρώ και 7.000 ευρώ στον προυπολογισμό 

είναι εγγραγραμμένα από τα μέλη του ΚΑΠΗ , 10 ευρώ πληρώνουνε όσοι μπορούνε . Σας είχα 

πει και την άλλη φορά σαν παράδειγμα ότι από ολόκληρο τον Κοπανό από όσα μέλη ΚΑΠΗ έχει 

, έχουμε πάρει από 45 άτομα δηλαδή ειναι ελάχιστο το ποσο που μπορεί να δίνουν σήμερα οι 

εγγεγραμμένοι τόσο στα ΚΑΠΗ όσο και στους παιδικούς σταθμούς , πραγματικά δυσκολεύεται η 

κοινωνία τα στοιχεία φυσικά και είναι απορρητα κάποια στιγμή παρολα αυτά όμως όποιος θέλει 
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μπορέι να έρθει στα γραφεία και να τα δεί. Οσον αφορά την καταάρτηση του προυπολογισμού , 

υπήρχαν κάποια στανταρ τα οποία όμως μας τα επέβαλε ο Δήμος Νάουσας στις 31-1-2013 , εμείς 

σας είπα και νωρίτερα στην εισήγηση μου ότι πιέσαμε προς τα κάτω σε επικίνδυνο βαθμό τον 

προυπολογισμό μας και φυσικά εκεί δεν είχε γραφεί ούτε η παράταση του προγράμματος ΚΗΦΗ  

που σας είπα , επίσης είχαμε προυπολογίσει μέχρι και τον Μαρτιο μήνα τις μονάδες κοινωνικής 

μέριμνας , το βοήθεια στο σπίτι , τους βρεφονηπιακούς και για αυτά τα προγράμματα έχει δοθεί 

παραταση όπως καταλαβάινεται αλλάζει κατά πολύ ο προυπολογισμός και φυσικά πρέπει να 

κάνουμε τροποιήσεις και όσον αφορά την μείωση των δαπάνων πολύ καλά γνωρίζεται όλοι ότι 

κάνουμε αιματηρές προσπάθειες για να μειώσουμε τις δαπανες , τις προάλες είμουνα στο ΚΑΠΗ 

με το παλτό δηλαδη καθήσαμε  μια εβδομάδα χωρίς να έχουμε καθόλου πετρέλαιο , το ίδιο γίνετε 

και στους παιδικούς σταθμούς . 

ΙΩΣΗΦΙΔΟΥ: Αλοιμονο να μην αρρωστήσετε τα παιδιά απλώς εδώ να μας λέτε αληθεια. 

ΙΤΣΚΑΡΑ: Πώς να μην τα αρρωστήσουμε αν αυτή τη στιγμή …. 

ΙΩΣΗΦΙΔΟΥ: Δηλαδή από τον προηγούμενο μήνα άλλαξε το κόστος του πετρελαίου  

ΙΤΣΚΑΡΑ:Δεν άλλαξε μάλλον δεν με ακούτε τι λέω έγινε η συρρικνωση και ο προυπολογισμός 

καταρτήσθηκε … 

ΙΩΣΗΦΙΔΟΥ: Μας το είπατε αυτό τον προηγούμενο μήνα το είπατε ότι εδώ πέρα ζητάμε 

περισσοτερα αλλα μας έδωσε ο Δήμος τόσα, ε  όχι τώρα δεν ακούμε  τι λέτε , δεν είμαι ούτε 

κουφή ούτε …άλλο απαντάω έτσι και άλλο δεν ακούτε τι λεώ … 

ΓΚΑΡΝΕΤΑΣ: Μην φωνάζετε , μην φωνάζεται , παμε ήρεμα , πάμε όμορφα , πάμε ωραία…. 

ΙΩΣΗΦΙΔΟΥ: κ. Πρόεδρε όχι δεν ακούω ακούω πολύ προσεχτικά  , ακούω αλλά δεν 

καλύπτομαι , άλλο ακούω άλλο καλύπτομαι. 

ΙΤΣΚΑΡΑ: οσον αφορά για το πετρέλαιο που είπε νωρίτερα ο κ. Γώγος στον προυπολογισμό 

μας γιατί είπε ότι εσείς τον εγγράφεται κανονικά και ζητάτε μηνιαία επιχορήγηση άρα ζητάτε και 

το καλοκαίρι το πετρέλαιο , στον προυπολογισμό έχουμε γράψει 100.000 ευρώ δηλαδή τόσο 

είναι το πετρέλαιο απλά αυτό που ζητάμε επειδή και η επιχορήγηση στο Δήμο δίνεται ανά μήνα 

και εμείς το ζητάμε ανα μήνα δηλαδη  έχουμε την δυνατότητα είμαστε ένα αυτοδιοικούμενο 

νομικο πρόσωπο να μπορούμε να παίρνουμε αυτόν τον μήνα 100.000 ευρώ να ξοδεύουμε 80.000 

ευρώ και να μας μένουνε 20.000ευρώ να μπορέσουμε να καλύπτουμε τον επόμενο μήνα. Δηλαδή 

εμείς ζητούσαμε και αν ακούσατε τους αριθμούς 7.000 ότι έχουμε έξοδα για πετρέλαιο και όχι 

8.333 που πάει δια 100.000  που είναι εγγεγραμμένα στον προυπολογισμό δεν ξέρω κατά  πόσο  

μπορώ να σας καλύψω απλά γίνεται μία λογιστική τακτοποίηση ενοείτε πως το καλοκαίρι δεν 

καίμε πετρέλαιο έτσι δεν είναι. Εχουμε δώσει αρμοδιότητες και θα κλείσω Πρόεδρε τελειώνω , 

έχουμε δώσει αρμοδιότητες σε αυτό το νομικό πρόσωπο το οποίο αυτή την στιγμή είναι στα 

επικίνδυνα όρια ειλικρινά αν δεν μπορεί ο Δήμος να το λειτουργήσει ας το κλείσουμε τι να πω .  

ΗΛΙΑΣ: Δεν ξέρω αν καταλάβατε , δεν ξέρω αν το είπε και η κ. Ιτσκάρα το ΚΗΦΗ όπως είπε 

τελείωνε 31-12-2012 και πήρε παραταση μέχρι τον Ιούλιο ποια είναι όμως η διαφορά ότι πλέον 

δεν θα  χρηματοδοτείται από το πρόγραμμα αλλά από τον ίδιο τον Δήμο. Αρα τι δείχνει αυτό ότι 

προκύπτει αναγκη αναμόρφωσης του προυπολογισμού . Παρατείνεται το πρόγραμμα  αλλά οι 

δαπάνες όπως λέει η διαταγή νομίζω δεν ακούστηκε καθαρά εδώ πέρα αυτό το πράγμα, νομίζω 

δεν ακούστηκε καθαρά  αυτό το πράγμα και είναι πολύ συμαντικό αυτό ,άλλο να περιμένεις να 

πάρεις για τους 7 μήνες χρήματα  από το πρόγραμμα και άλλο να σου επιβάλλουν ότι λειτουργεί 

και εδώ πρέπει να πάρουμε και μία απόφαση να τους απολύσουμε ή να τους κρατήσουμε ;  

ΑΔΑ: ΒΕΑΥΩΚ0-3Δ2



ΙΤΚΑΡΑ: κ. Αντιδήμαρχε δεν το είπα γιατί θα έρθει νέο αίτημα μας για το ΚΗΦΗ, όταν θα 

πάρετε τα χρήματα για το ΚΗΦΗ τότε εμεις θα ζητήσουμε και άλλο ποσό για αυτό και δεν 

θέλησα να το πώ. 

ΗΛΙΑΣ: Όπως επίσης και το βοήθεια στο σπίτι και αυτό παρατάθηκε , έτσι αυτό υπόθηκε 

βεβαια.  Ποιο αίτημα τους εκείνο μιλατε για αυτούς που ήταν ορισμενου και μετατράπηκαν σε 

αορίστου , εγώ μιλαω για το ΚΗΦΗ, για το πρόγραμμα το ΚΗΦΗ το οποίο έληγε 31-12-2012 και 

παρατείνετε αλλα με χρήματα του Δήμου μέχρι 31 Ιουλίου 2013. 

ΚΕΛΕΣΙΔΗΣ: Παρακαλώ κ. πρόεδρε  είναι σημαντικό για το τι θα ψηφίσουμε να κάνω μια 

ερώτηση όταν ψηφίστηκε ο προυπολογισμός δεν ήταν γνωστό για παραδειγμα ότι το ΚΗΦΗ θα 

πάρει παράταση και εκ των υστέρων μαθεύτηκε ότι  θα πάρει παραταση , δεν το ξέρανε, αν το 

ξέρανε θα είχαν την υποχρέωση….. 

ΙΤΣΚΑΡΑ: Σήμερα ήρθε το επίσημο το έγγραφο. 

ΚΕΛΕΣΙΔΗΣ: Δεν το ξέρανε δηλαδή. 

ΙΤΣΚΑΡΑ : και όχι μόνο για το ΚΗΦΗ αλλά και για τις μονάδες  κοινωνικής μέριμνας   και για 

το βοήθεια στο σπίτ και για όλα αυτά .  

 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έθεσε σε ψηφοφορία την πρόταση, για έγκριση της επιπλέον 

επιχορήγησης του Ν.Π. με 160.000,00 ευρώ ετησίως , με σκοπό την αντιμετώπιση των 

αυξημένων αναγκών του για μισθοδοσία του Ι.Δ.Α.Χ. προσωπικού . 

  

ΝΑΙ:  ψήφισαν δέκα επτά  (17) σύμβουλοι οι κ.κ. Γκαρνέτας, Ηλίας, Αδαμίδης , 

Παπαδόπουλος, Μαραντίδης, Βράντσης,  Ιτσκάρα, Παππάς, Βασιλείου, Βαδόλας, Τσαγκαλίδου, 

Γιαννούλης, Καρυδά, Γιάντσης, Μπουρδάνος, Χαλκιάς, Δεληχρήστου . 

ΝΑΙ  με επιφύλαξη : ψήφισαν εξι (6) Γώγος, Σέπκας, , Κελεσίδης, Παπαθεοδώρου, 

Τεληγιαννίδης , Δάγγας . 

 

ΟΧΙ:  ψήφισαν τρείς  (3) σύμβουλοι οι κ.κ. Καρτσιούνης ,Λακηνάνος , Ιωσηφίδου. 

 

 

Το Δημοτικό Συμβούλιο 

 

Αφού   είδε   την με αριθμ. 25/2013 απόφαση  του Διοικητικού  Συμβουλίου του Ν.Π.Δ.Δ. 

με την επωνυμία «ΚΕΝΤΡΟ ΚΟΙΝΩΝΙΚΗΣ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ ΚΑΙ ΑΛΛΗΛΕΓΓΥΗΣ  ΔΗΜΟΥ 

ΝΑΟΥΣΑΣ», μετά και από συζήτηση και φανερή ψηφοφορία. 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 

Εγκρίνει   την επιπλέον  επιχορήγηση  του Ν.Π.Δ.Δ. με την επωνυμία «ΚΕΝΤΡΟ 

ΚΟΙΝΩΝΙΚΗΣ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ ΚΑΙ ΑΛΛΗΛΕΓΓΥΗΣ  ΔΗΜΟΥ ΝΑΟΥΣΑΣ», με το ποσό των 

160.000 ευρώ ετησίως  με σκοπό την αντιμετώπιση των αυξημένων αναγκών του για μισθοδοσία 

του Ι.Δ.Α.Χ προσωπικού του. 

 

Εγκρίνει την Τροποποίηση του  Προϋπολογισμού του Δήμου Νάουσας έτους 2013 ως εξής: 
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Από  το αποθεματικό (ΚΑ:02.90.9111)  μεταφέρει ποσό 160.000 ευρώ στο Κ.Α. 

02.00.6712.002 των εξόδων με τίτλο « Απόδοση στο νέο Ν.Π.Δ.Δ.με την επωνυμία «ΚΕΝΤΡΟ 

ΚΟΙΝΩΝΙΚΗΣ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ ΚΑΙ ΑΛΛΗΛΕΓΓΥΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΝΑΟΥΣΑΣ» με σκοπό 

την αντιμετώπιση των αυξημένων αναγκών του για μισθοδοσία του Ι.Δ.Α.Χ. προσωπικού του. 

Ψηφίζει πίστωση  160.000 ευρώ σε βάρος του Κ.Α.02.00.6712.002 των εξόδων του 

προυπολογισμού  του Δ. Νάουσας οικ. Έτους 2013 για την επιχορήγηση του «ΚΕΝΤΡΟΥ 

ΚΟΙΝΩΝΙΚΗΣ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ ΚΑΙ ΑΛΛΗΛΕΓΓΥΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΝΑΟΥΣΑΣ» με σκοπό 

την αντιμετώπιση των αυξημένων αναγκών του για μισθοδοσία του Ι.Δ.Α.Χ. προσωπικού του. 

 

Στην παρούσα απόφαση μειοψήφησαν οι κ.κ. Καρτσιούνης ,Λακηνάνος , Ιωσηφίδου. 

 

Ακροτελεύτια διάταξη 

  

Από τις διατάξεις αυτής της απόφασης προκαλείται για το έτος 2013 δαπάνη σε βάρος 

προϋπολογισμού του Δήμου, όπως παραπάνω αναλυτικά αναφέρεται. 

 

 

     Η παρούσα απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό   118/2013 

..............................................................……………………………………………………… 

 

    Αφού  εξαντλήθηκαν  τα  θέματα  της  ημερήσιας διατάξεως λύεται η συνεδρίαση. 

    Για  το  σκοπό αυτό συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως εξής: 

 

 

 

 Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                 ΤΑ  ΜΕΛΗ    

 Υπογραφή όπως στην αρχή                    Υπογραφή όπως στην αρχή 

 

  

  

 

 

 

 

 

 

Ακριβές απόσπασμα 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 

 

ΓΚΑΡΝΕΤΑΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 
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